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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 25. 08. 2009 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
Začiatok zasadnutia:  08.00 h 
Ukončenie zasadnutia:     13.50 h  
   
Prítomní:            26 poslancov MsZ  
                               – podľa prezenčnej listiny  
 
Ospravedlnení: Ing. Mgr. Jozef Kobela 
   RNDr. Alena Mečiarová 

Róbert Frimmel 
JUDr. Katarína Macháčková 
MUDr. Silvia Hrnková 

    
Ďalej prítomní:     Ing. Ján Bodnár – primátor mesta 

Mgr. Ľudovít Fábry – prednosta MsÚ 
Ing. Jana Michaličková – hlavná  kontrolórka 

                              Darina Kotianová – vedúca sekretariátu primátora 
   PhDr. Ivona Vojtášová – hovorkyňa mesta pre občanov a médiá 
                              Mgr. Barbora Bajgarová – riaditeľka sekretariátu prednostu MsÚ 
   Martina Boboková – referent pre servis MsR a MsZ  
   Ing. Milan Kučík – vedúci odboru vnútornej správy 
   JUDr. Eva Bogdanová – právnik MsÚ 
   Ing. Katarína Bašková – vedúca ekonomického odboru   
         Ľubica Burešová – referent správy majetku mesta 
   Ing. Ľudmila Richterová – vedúca odboru DPO a S    

Mgr. Vlasta Miklasová – vedúca odboru starostlivosti o občana  
   Ing. Milan Rybanský – vedúci odboru školstva 

Ing. arch. Vladimír Falat  – vedúci odboru výstav. a RR 
Ing. arch. Stanislav Mečiar – vedúci oddelenia ÚP, ŽP a RR 
Mgr. Ivan Benca – ref. pre oblasť školstva, šk. infraštruktúry a vzdel. 

                               Bc. Daniela Gubienová – odborná ekonómka KaSS 
   JUDr. Marián Mikula – náčelník  MsP   

Ing. Ján Ďuračka – konateľ spoločnosti UNIPA, spol. s r. o. 
   Ing. Soňa Tencerová – zástupkyňa spol. UNIPA, spol. s r. o. 

Ing. arch. Milan Chmura – konateľ Prievidza Invest, spol. s r. o. 
    
                                 – podľa prezenčnej listiny  

 
         masmédiá, občania  
         – podľa prezenčnej listiny  

 
 
 

- k bodu 1 – 
„Otvorenie“ 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril a privítal na rokovaní Mestského 

zastupiteľstva v  Prievidzi (ďalej len MsZ) všetkých prítomných poslancov, zúčastnených 
zástupcov jednotlivých odborov a oddelení mestského úradu, novinárskej obce, regionálnej  
televízie, hostí a občanov.  
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Primátor mesta uviedol, že všetci pozvaní dostali pozvánky a  konštatoval, že na 

začiatku rokovania za účasti 26 poslancov, teda nadpolovičnej väčšiny, je zasadnutie MsZ 
uznášania a rokovania schopné. 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných oboznámil so zložením pracovného 
predsedníctva: predseda poslaneckého klubu Ján Dobrovodský, Ing. Milan Dérer – zástupca 
primátora mesta, Mgr. Ľudovít Fábry - prednosta MsÚ,  Ing. Jana Michaličková - hlavná 
kontrolórka. 

 
Ďalej primátor mesta uviedol, že za spravodajcu mestskej rady bol určený Ing. Milan 

Dérer a za overovateľov zápisnice z MsZ menoval MUDr. Jozefa Loju, CSc. a MUDr. 
Mariána Jakubisa, MPH.  
 

Na základe návrhu Ing. Jána Bodnára,  primátora mesta, boli do návrhovej 
komisie poslancami MsZ zvolení: 
Mgr. Katarína Bubnášová - predsedníčka,  
Eva Tomanová – členka,  
Ing. Marián Škoda – člen.  

K návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 279/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za  
  

Po hlasovaní poslancov MsZ primátor mesta požiadal členov návrhovej komisie, aby 
zaujali svoje miesta. 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, ďalej konštatoval, že návrh programu MsZ a návrh 
programu bodu – „Rôzne“ v písomnej forme boli spolu s materiálmi doručené všetkým 
poslancom MsZ.  
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, sa ďalej informoval, či niekto z prítomných nemá návrh na 
doplnenie programu. Keďže nikto nedoplnil program, dal hlasovať o predloženom návrhu 
programu.  
    
P r o g r a m   MsZ v Prievidzi: 
1. O t v o r e n i e  
2. Vyhodnotenie uznesení MsZ  
3. Informatívna správa o plnení Zmluvy o výkone správy hnuteľného a nehnuteľného 

majetku a Mandátnej zmluvy o vedení účtovníctva, v súvislosti s odpredajom bytov  
a nebytových priestorov za I. polrok 2009 uzatvorených medzi mestom Prievidza  
a spoločnosťou SMMP, s.r.o. 

4. Výsledky hospodárenia Kultúrneho a spoločenského strediska v Prievidzi za I. polrok 
2009  

5. Správa o činnosti Zariadenia pre seniorov v Prievidzi a vyhodnotenie finančného plnenia 
rozpočtu k 30.6.2009 

6. Informácia o plnení komisionárskych a nájomných zmlúv so spoločnosťou UNIPA, s.r.o., 
Prievidza, v oblasti verejného osvetlenia a športovísk za obdobie 1 – 6/2009 

7. Vyhodnotenie plnenia rozpočtu mesta a Monitorovacia správa programového rozpočtu 
za obdobie 1 – 6/2009 

8. Prijaté opatrenia na zmiernenie dopadov finančnej a hospodárskej krízy účinné od 
1.9.2009 do 31.12.2009 

9. Návrh na redukciu komisií MsZ a zmenu odmeňovania členov komisií s účinnosťou od 
1.9.2009  

10. Zmena Internej smernice Poriadok odmeňovania IS - 01 – Príloha k § 19 a § 20   
Poriadku odmeňovania Odmeňovanie poslancov MsZ a ďalších občanov 
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11. Informácia riaditeliek materských škôl o príprave školských vzdelávacích programov  
12. Návrh na zrušenie konania príležitostného trhu – Prievidzský jarmok 2009  
13. Žiadosti o zriadenie vecných bremien a majetkoprávne vyporiadanie 
14. Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku 
15. R ô z n e 
16. D i s k u s i a     p r e     o b č a n o v  (od 10,00 h do 11,00 h) 
17. I n t e r p e l á c i e     p o s l a n c o v  
18. Z á v e r 
 
P r o g r a m   bodu č. 15 –  „   R ô z n e   “ 
1. Odovzdanie certifikátu neziskovej organizácii Spokojnosť – centrum sociálnych služieb, 

o slovenskom rekorde 
2. Podanie projektu „Rekonštrukcia pešej zóny“ 
3. Priebežná informácia z rokovaní odbornej komisie na posúdenie návrhu dostavby 

a budúceho využitia priestorov Regionálneho obchodného centra („Titanic“) 
4. Správa o čerpaní finančných prostriedkov športovými klubmi v Prievidzi za obdobie 1 – 

7/2009 
5. Návrh na schválenie finančnej čiastky určenej pozostalým po obetiach tragédie v bani 

Handlová 
 
 K predloženému návrhu programu prijalo MsZ uznesenie č. 280/09, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za   
 
 

- k bodu 2 -  
Vyhodnotenie uznesení MsZ 

 
Mgr. Ľudovít Fábry, prednosta MsÚ, uviedol, že v materiáli Vyhodnotenie uznesení 

MsZ je za roky 1997 - 2009 celkovo v sledovaní 52 uznesení, alebo častí uznesení. Materiál 
obsahuje 8 uznesení, ktoré sú po ich vyhodnotení splnené a navrhnuté na vypustenie zo 
sledovania, 5 uznesení je pozastavených a 2 uznesenia sú navrhnuté na opravu. Informoval, 
že súčasťou materiálu vyhodnotenie uznesení sú aj správa o výsledkoch kontrol a stanovisko 
k plneniu uznesení. Následne sa čiastočne vyjadril k všetkým uzneseniam navrhnutých na 
vypustenie zo sledovania v poradí podľa predloženého materiálu.  
 Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, informovala o stanovisku hlavnej 
kontrolórky mesta k plneniu uznesení MsZ a uviedla, že z celkového počtu 8 uznesení 
navrhnutých na vypustenie zo sledovania boli vybrané na kontrolu 4 uznesenia, a to 
uznesenia č. 168/08, 194/09, 207/09, 247/09. Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka 
mesta, konštatovala, že vykonanými kontrolami nebol zistený nesúlad medzi podmienkami 
schválenými v uzneseniach a vyhodnotenými uzneseniami navrhnutými na vypustenie zo 
sledovania. V závere svojho vystúpenia uviedla, že v období od 01. 07. 2009 do 25. 08. 2009 
bolo ukončených 6 kontrol, z ktorých vyplynuli 2 kontrolné zistenia a bolo rozpracovaných 10 
nových kontrol. 
 Do rozpravy sa prihlásila Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, a informovala sa na 
uznesenie č. 198/09 ohľadom odpredaja objektu hotela Magura a chcela vedieť, že keď sa 
uskutočnila prvá obhliadka, či bol aj nejaký vážny záujemca. Ľubica Burešová, referentka 
správy majetku mesta, konštatovala, že prvá obhliadka sa uskutočnila, ale nezúčastnil sa na 
nej žiadny záujemca. 
 Ďalej sa Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, informovala na splnenie uznesenia č. 
351/08 ohľadom vypracovania úplného znenia komisionárskej zmluvy so spoločnosťou 
Tezas, s. r. o., nakoľko v uznesení je termín do 31. 12. 2008 a uznesenie sa ešte stále 
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sleduje. Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a RR, informoval, že ide o zdĺhavý 
proces s tým, že sa musí zapracovať 36 doplnkov.  
 Tiež sa informovala na uznesenie č. 377/06 ohľadom prevodu vlastníckych podielov 
mesta na vodovode DN 300 na stavbe R. O. C., Prievidza, a chcela vedieť prečo tak ešte 
nebolo vykonané. Mgr. Ľudovít Fábry, prednosta MsÚ, uviedol, že k tejto veci bude zaslaná 
urgencia na Stredoslovenskú vodárenskú spoločnosť, a. s., Banská Bystrica, a pani 
Dadíkovej bude zaslané písomné stanovisko.   

K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 281/09, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
 

- k bodu 3 -  
Informatívna správa o plnení Zmluvy o výkone správy hnuteľného a nehnuteľného 
majetku a Mandátnej zmluvy o vedení účtovníctva, v súvislosti s odpredajom bytov  

a nebytových priestorov za I. polrok 2009 uzatvorených medzi mestom Prievidza  
a spoločnosťou SMMP, s.r.o. 

 
 Mgr. Jozef Topoľský, konateľ SMMP, s. r. o., uviedol, že spoločnosť SMMP, s. r. o., 
v období 1 – 6/2009 zabezpečovala výkon správy hnuteľného a nehnuteľného majetku 
bytového hospodárstva a nebytových priestorov a ostatných budov zverených mestom. 
Následne sa podľa osnovy správy vyjadroval ku každej jej časti, a to:  
Majetok zverený do správy - v priebehu prvého polroka došlo k niekoľkým pohybom 
majetku v správe, a to hlavne k vyradeniu majetku, ktorý bol v prenájme PTH, a. s., Tezas, s. 
r. o., nepoužiteľný majetok nachádzajúci sa v objektoch v správe mesta, a na základe 
kúpnopredajných zmlúv došlo k úbytku 9 bytových jednotiek. K 30. 06. 2009 spravovala 
spoločnosť SMMP, s. r. o., celkovo majetok vo výške 19 393 635,35 €.  
Správa bytov – za uplynulé obdobie roku 2009 došlo k úbytku 9 bytov. K 30. 06. 2009 
SMMP, s. r. o., celkovo spravovala 567 bytov, z toho 394 bytov vo vlastníctve mesta a 173 
bytových jednotiek vo vlastníctve spoločnosti. Aktuálny stav bytov u iných správnych 
spoločností bol 76 bytov. 
Nebytové priestory – k 30. 06. 2009 spoločnosť evidovala 11 216 m2 nebytových priestorov. 
Odpredaj bytov – na úseku odpredaja bytov spoločnosť za I. polrok 2009 uzatvorila 9 zmlúv 
so záujemcami o odpredaj bytov. 
Pohľadávky – SMMP, s. r. o., k 30. 06. 2009 eviduje pohľadávky na základe nájomných 
zmlúv za prenájom bytov a nebytových priestorov a ostatné pohľadávky vyplývajúce 
z prevádzkovej činnosti spoločnosti celkovo vo výške 650 334,97 €. Túto čiastku prevažne 
tvoria pohľadávky za nájomné byty a to vo výške 425 011,98 €. SMMP, s. r. o., na úseku 
vymáhania nedoplatkov za nájom bytov v I. polroku 2009 odoslala 443 upomienok v hodnote 
358 561,51 €. Celkovo sa uzatvorilo 58 dohôd o zaplatení záväzku v hodnote 71 043,42 €. 
Bolo podaných 56 návrhov na vydanie platobných rozkazov na peňažné plnenie, bolo 
podaných 56 návrhov na vykonanie exekúcie. V I. polroku 2009 spoločnosť vypratala 46 
bytov z dôvodu dlhov a neplnenia nájomnej zmluvy.   
Transfery – v roku 2009 boli poskytnuté transfery čerpané približne na polovicu a však došlo 
k ich kráteniu a tak to vyzerá, ako by boli čerpané na 100%. 
Údržba bytového a nebytového fondu – v rámci tejto časti správy boli najviac nákladovými 
deratizácia a dezinfekcia bytových objektov s neprispôsobivými nájomcami. Ich životný štýl 
spôsobil premnoženie hmyzu a hrozilo zamorenie všetkých bytov na Ciglianskej ceste, 
hlavne pavlačových bytov, ale aj areáli 173 + 54 b. j. Náklady na niekoľkokrát opakovanú 
dezinfekciu v I. polroku 2009 boli vyčíslené na čiastku 6 500, 00 €. 
 Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, sa informovala na spravovanie podchodu na Ul. 
Matice slovenskej, nakoľko v správe je konštatované, že prevádzkovanie podchodu je 
nákladové a problémové. Mgr. Jozef Topoľský, konateľ SMMP, s. r. o., informoval, že 
náklady na prevádzkovanie podchodu sú 1 mil. Sk/rok. Túto čiastku prevažne tvoria náklady 
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na el. energiu. Čiastku vo výške 500 tis. Sk spoločnosť získa z nájmu prevádzok, ktoré sú 
v podchode a ostatné náklady sa získavajú z iných zdrojov. Náklady na el. energiu sa 
podarilo znížiť a to skrátením času chodu eskalátorov a zníženie počtu zamestnancov – 
upratovačiek. V súčasnosti sú v podchode zamestnaní len zamestnanci na technický dozor. 
 MsZ uznesením č. 282/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo dofinancovanie pre 
spoločnosť SMMP, s. r. o., v roku 2009 finančnú čiastku 9 957,00 €. 
Hlasovanie: 24 poslancov za   

 
 

- k bodu 4 -  
Výsledky hospodárenia Kultúrneho a spoločenského strediska v Prievidzi  

za I. polrok 2009 
 
  Bc. Daniela Gubienová, odborná ekonómka KaSS, informovala o hospodárení KaSS 
za I. polrok 2009. Uviedla že náklady na činnosť KaSS boli plnené na 49,59% a príjmy boli 
plnené na 50,11% čo predstavuje aj zisk v hodnote 3 094,85 €. Následne informovala 
o zvýšených plneniach niektorých položiek rozpočtu, ktoré mali za následok zvýšenie 
nákladov.  
 MsZ uznesením č. 283/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie výsledky 
hospodárenia KaSS. 
Hlasovanie: 23 poslancov za 
 
 

- k bodu 5 -  
Správa o činnosti Zariadenia pre seniorov v Prievidzi  

a vyhodnotenie finančného plnenia rozpočtu k 30.6.2009 
 
 Ing. Rudolf Kollár, riaditeľ ZpS Prievidza, uviedol, že výsledok hospodárenia 
zariadenia k 30. 06. 2009 predstavuje prebytok rozpočtového hospodárenia vo výške 61 500 
€. Prebytok je určený na financovanie mzdových nákladov za mesiac jún 2009, ktoré budú 
zamestnancom vyplatené začiatkom mesiaca júl 2009. Vlastné príjmy zariadenia k 30. 06. 
2009 dosiahli čiastku 284 285 €. Príjmom pre zariadenie sú poplatky prijaté od klientov za 
poskytované služby. Príjmy vždy ku koncu mesiaca zariadenie poukazuje na účet 
zriaďovateľa a v ďalšom mesiaci sa požiada o ich vrátenie na účet zariadenia a následne sú 
čerpané na financovanie výdavkov. Celkovo plánovaný rozpočet vlastných príjmov za 
poskytované služby k 30. 06. 2009 bol naplnený len na 46,11%. Stalo sa tak z dôvodu, že 
prevádzkovanie novej časti Zariadenia pre seniorov na Ul. M. Rázusa sa plánovalo od 
začiatku roku. V rozpočte boli zohľadnené príjmy za 12 mesiacov, skutočnosť však 
zohľadňuje posun. Novootvorené zariadenie sa podarilo plne naplniť klientmi až koncom 
februára 2009 a preto sa nedosiahlo očakávané plnenie. Ďalším príjmom zariadenia sú 
dotácie. K 30. 06. 2009 dotácie dosiahli výšku 357 340 €, pričom táto čiastka je tvorená 
dotáciou zo ŠR a dotáciou od zriaďovateľa. Plnenie tejto časti príjmom bolo realizované na 
54,59%. Ing. Rudolf Kollár, riaditeľ ZpS Prievidza, informoval, že k 30. 06. 2009 má 
zariadenie 93 zamestnancov, hoci zo zákona vyplýva, že zariadenie s takým počtom klientov 
ako je v Zariadení pre seniorov Prievidza by malo byť 112 zamestnancov.  
 MsZ uznesením č. 284/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie Správu 
o činnosti Zariadenia pre seniorov Prievidza k 30. 06. 2009. 
Hlasovanie: 22 poslancov za  
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- k bodu 6 -  
Informácia o plnení komisionárskych a nájomných zmlúv so spoločnosťou UNIPA, 
s.r.o., Prievidza, v oblasti verejného osvetlenia a športovísk za obdobie 1 – 6/2009 

 
 Ing. Ján Ďuračka, konateľ UNIPA, spol. s r. o., informoval o hospodárení spoločnosti 
za I. polrok 2009 a následne sa vyjadroval k niektorým častiam správy, a to: 
Verejné osvetlenie a cestná svetelná signalizácia: 
Podľa opisov jednotlivých odberných miest došlo k miernemu nárastu spotreby el. energie 
VO a CSS za obdobie 1-6/2009 v porovnaní s predchádzajúcim obdobím, a to celkom 
o 23 075 kWh.  Prijatím úsporných opatrení očakáva spoločnosť v II. polroku pokles 
v spotrebe el. energie. Vo finančnom vyjadrení zaznamenáva spoločnosť nárast výdavkov na 
el. energiu a to o 10.922,78 € oproti predchádzajúcemu obdobiu, čo je spôsobné tým, že 
mesačné zálohové platby boli vzhľadom k spotrebe el. energie v predchádzajúcom roku 
navýšené na sumu 26.125 €, čo je nárast o 3.050 €/mesačne. Výška mesačného transferu 
z rozpočtu mesta vo výške 22.858,33 € nepostačuje na úhradu mesačných zálohových 
platieb vo výške 26.125,- € a spoločnosť UNIPA je nútená rozdiel vo výške 3.266,67 
€/mesačne uhrádzať z iných prostriedkov. K vyúčtovaniu spotreby el. energie dôjde 
v mesiaci november 2009, kedy bude reálne možné zhodnotiť, aký finančný efekt priniesli 
úsporné opatrenia. Celkové výdavky na prevádzku VO a CSS za obdobie 1-12/2009 poklesli 
o 26.532,21 € oproti predchádzajúcemu obdobiu. Úspornými opatreniami došlo 
k nedočerpanie finančných prostriedkov vo výške 18.452,02 € a tieto boli prechodne použité 
na úhradu zálohových platieb za el. energiu VO a CSS. Transfer bude do 31.12.2009 
vyčerpaný v plnej výške. 
Športové zariadenia: 
Prečerpanie finančných prostriedkov na spravovanie zimného štadiónu je spôsobené 
krátením transferu pre MŠHK Prievidza. Celkové výdavky na zabezpečenie správy 
a prevádzky ZŠ za obdobie 1-6/2009 vzrástli oproti predchádzajúcemu obdobiu. Nárast 
ovplyvnili vyššie platby za dodávku tepla, ktoré vzrástli  o 13.327,36 € a to vzhľadom k tomu, 
že pri vyúčtovaní r. 2008 vznikol nedoplatok vo výške 6.077,67 € a vzhľadom k tomu, že 
dodávateľ si stanovil vyššie platby za fixnú zložku tepla. K zvýšeniu došlo aj v položke mzdy 
a odvody, vplyvom nárastu minimálnej mzdy a upravením miezd v súvislosti s prechodom na 
euro. 
Prečerpanie finančných prostriedkov pre futbalový štadión je spôsobené krátením transferu 
pre FK Mesto Prievidza o 28.020 €. Celkové výdavky na zabezpečenie správy a prevádzky 
FŠ za obdobie 1-6/2009 poklesli oproti predchádzajúcemu obdobiu. Poklesli výdavky na 
nákup materiálu, opravy a udržovanie a na mzdy a odvody . Vzrástli výdavky za energie, kde 
pri el. energii stanovil dodávateľ vzhľadom na spotrebu el. energie v predchádzajúcom 
období vyššie zálohové platby o 390 €/mesačne. Výdavky za dodávku tepla vzrástli 
o 3.291,22 € vplyvom toho, že pri vyúčtovaní r. 2008 vznikol nedoplatok vo výške 1.467,50 €. 
Nad rámec bežných výdavkov bola zrealizovaná dodávka a montáž oceľových zábran vo 
výške 4.682,69 €, nakoľko dňom 1. 12. 2008 vstúpil do platnosti zákon č. 479/2008 Z. z. 
o organizovaní verejných telovýchovných podujatí, športových podujatí a turistických 
podujatí, z ktorých vyplývajú zákonné povinnosti pre organizátorov takýchto podujatí. 
Finančné prostriedky na realizáciu tejto akcie žiadala spoločnosť UNIPA zaradiť do I. úpravy 
rozpočtu, ale jej požiadavka nebola akceptovaná. 
Celkové výdavky na prevádzku krytej plavárne za obdobie 1-12/2009 poklesli o 84.245,12 € 
oproti predchádzajúcemu obdobiu, ale tento údaj je skresľujúci, nakoľko v r. 2008 uhradila 
spoločnosť vysoký nedoplatok za spotrebu el. energie z minulých období a preto bolo aj 
celkové čerpanie vysoké. Úspornými opatreniami došlo k nedočerpaniu finančných 
prostriedkov vo výške 20.370,95 €. Začiatkom II. polroka 2009 bola plaváreň uzatvorená, 
z dôvodu realizácie reklamačných opráv objektu, čo sa prejaví v poklese tržieb a taktiež 
v tomto období bola zrealizovaná rozsiahla sanita celého objektu, čo bude mať dopad na 
výšku výdavkov. Transfer bude do 31.12.2009 vyčerpaný v plnej výške. 
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Prečerpanie finančných prostriedkov pre fitnescentrum je spôsobené krátením transferu na 
správu a prevádzku fitnescentra o 1.335 €.  
 Do rozpravy k tomuto bodu sa prihlásila Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, 
a uviedla, že predpokladá, že správa fitnescentra, na ktoré mesto len dopláca, prejde do 
správy spoločnosti City aréna, ktorá bude spravovať športovú halu. Dodala, že spoločnosť 
Unipa, spol. s r. o., bola založená, aby pomohla mestu financovať niektoré činnosti. Bola aj 
proti odpredaju budovy spoločnosti a zaujímala sa, či prenájom nezaťažuje spoločnosť. Ing. 
Soňa Tencerová, zástupkyňa spoločnosti UNIPA, spol. s r. o., uviedla, že nájomné za 
priestory, v ktorých sa nachádza spoločnosť, sú 25 000,- Sk/ mesiac a v tom je čiastka 
9 000,- Sk/ mesiac za el. energiu. 
Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, sa informovala, či sa neplánuje umiestnenie spoločnosti 
do priestorov vo vlastníctve mesta. Ing. Ján Ďuračka, konateľ spoločnosti UNIPA, spol. s r. 
o., konštatoval, že koncom roku 2008 došlo k vykradnutiu spoločnosti a tak sa pristúpilo 
k výmene dverí a bol zabudovaný trezor. Ďalej uviedol, že fitnescentrum je stále v správe 
spoločnosti UNIPA a je aj pravdou, že vykazuje stratu. Bol plán na jeho umiestnenie 
v plavárni, ale bol ohlas od ostatných športovcov trénujúcich v športovej hale a tak boli len 
opravené zariadenia.  
 Vladimír Revický, poslanec MsZ, uviedol, že fitnescentrum je zvláštne športovisko, 
ale je potrebné a už keď ho má mesto vo vlastníctve je potrebné naďalej ho prevádzkovať. 
Ďalej požiadal, že by chcel vidieť podpísané petičné hárky ohľadom predaja akcií PTH, a. s., 
o ktorých sa rokovalo na júlovom MsZ. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že požiada 
JUDr. Katarínu Macháčkovú, poslankyňu MsZ, aby bola petícia sprístupnená k nahliadnutiu. 
Ďalej uviedol, že čo sa týka fitnescentra, chce vyvolať rokovanie s Ing. Paulovičom ohľadom 
prebratia fitnescentra do správy spoločnosti City aréna a malo by sa tak udiať k 01. 01. 2010. 
 Ján Dobrovodský, poslanec MsZ, informoval, že petičné hárky boli prinesené aj na 
júlové rokovanie MsZ a je možné priniesť ich aj na najbližšie rokovanie a bude do nich môcť 
nahliadnuť každý. 
 MsZ uznesením č. 285/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie informáciu 
o plnení zmlúv so spoločnosťou UNIPA, spol. s r. o., za obdobie 1 – 6/2009. 
Hlasovanie: 24 poslancov za  
 
 

- k bodu 7 -  
Vyhodnotenie plnenia rozpočtu mesta a Monitorovacia správa programového rozpočtu 

za obdobie 1 – 6/2009 
 
 Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického oddelenia, informovala o plnení 
rozpočtu mesta za obdobie 1 – 6/2009 a o príjmoch a výdavkoch rozpočtu. Uviedla, že 
príjmy rozpočtu mesta celkom za obdobie I. polroku 2009 dosiahli výšku 13 244 689 €, čo 
predstavuje plnenie rozpočtového objemu na 47,20 %. Dosiahnutý objem príjmov pozostával 
z bežných príjmov vo výške 12 498 105 €, kapitálových príjmov vo výške 214 276 € 
a finančných operácií vo výške 532 308 €. Ďalej Ing. Katarína Bašková, vedúca 
ekonomického odboru, informovala o daňových, nedaňových a kapitálových príjmových 
položkách rozpočtu. Následne sa tiež vyjadrila k percentuálnemu plneniu výdavkových 
položiek rozpočtu v jednotlivých programoch.   
  MsZ uznesením č. 286/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice,  vzalo na vedomie 
vyhodnotenie plnenia rozpočtu mesta a monitorovaciu správu za obdobie 1 – 6/2009. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
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- k bodu 16 -  
Diskusia  pre občanov  

 
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, v rámci tohto bodu privítal Ing. Radoslava Pauloviča 
a informoval o rokovaní MsZ zo dňa 28. 07. 2009, na ktorom vystúpil Ing. Rastislav 
Januščák, riaditeľ pre stratégiu HBP, a. s., a informoval o rokovaní medzi Ing. Radoslavom 
Paulovičom a Ing. Petrom Čičmancom, generálnym riaditeľom HBP, a. s., ohľadom zmeny 
prenajímateľa športovej haly. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, ďalej uviedol, že po tomto 
rokovaní telefonicky oslovil Ing. Pauloviča a požiadal ho o vysvetlenia k vyjadreniu Ing. 
Januščáka. Následne odovzdal slovo Ing. Radoslavovi Paulovičovi. Ing. Radoslav Paulovič, 
sa následne vrátil k rokovaniu MsZ 30. 06. 2009, kde informoval o pripravovaných projektoch 
CITY GALERY, CITY ARENA a BC Prievidza. Ďalej uviedol, že ho mrzí, čo sa udialo na 
zasadnutí MsZ dňa 28. 07. 2009 a chce všetko uviesť na pravú mieru. Následne hovoril 
o uskutočnených krokoch v predložených projektoch. Ing. Rastislav Paulovič dodal, že na 
zasadnutí MsZ dňa 30. 06. 2009 informoval, že začiatkom roka 2009 sa uskutočnilo 
rokovanie s Ing. Petrom Čičmancom, generálnym riaditeľom HBP, a. s., ohľadom zmeny 
prevádzkovateľa športovej haly. Záverom z rokovania bol súhlas so zámerom zmeny 
prevádzkovateľa, nakoľko prevádzka športovej haly ich zaťažuje. Bolo povedané, že všetko 
bude závisieť od dohody s vedením mesta Prievidza, ale vedenie HBP, a. s., s tým nebude 
mať problém. Na rokovaní bol aj svedok a zrejme došlo k nedorozumeniu. 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, sa zaujímal o riešenie problematiky športovej haly, 
a uviedol, že  pod vplyvom udalostí, ktoré sa stali v Handlovej, sa uskutočnilo rokovanie s 
Ing. Paulovičom a uzavrel sa prenájom športovej haly a uzavretie zmlúv tak, že do konca 
tohto roku bude vykonaná aj inventúra aj inventarizácia s tým, že podpísané zmluvy aj 
trojdohoda, medzi mestom Prievidza, Hornonitrianskymi baňami a spoločnosťou City Arena, 
bude podpísaná v dohľadnej dobe, pričom by fyzicky a účtovne bola športová hala 
predmetom prenájmu s účinnosťou od 01. januára 2010. Ing. Radoslav Paulovič potvrdil 
slová primátora mesta, ale s tým, že sa hľadalo optimálne riešenie. Dodal, že snahou 
spoločnosti nie je bezhlavo niečo riešiť, podľa uznesenia MsZ, by malo dôjsť k prevzatiu 
športovej haly k 01. septembru 2009. Zvážili sa všetky okolnosti,  účtovné hľadisko, uzavretie 
roka, časové hľadisko prevzatia, odovzdania si vecí, otázky majetkové, personálne, atď. Celý 
systém prevádzky športovej haly by mal byť spustený od 01. januára 2010. Predpokladá sa, 
že bude predmetom rokovania najbližšieho MsZ. 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, položil Ing. Paulovičovi aj tretiu otázku ohľadom 
fitnescentra, umiestneného v športovej hale. Uviedol, že sa uskutočnilo rokovanie k správe 
fitnescentra s tým, že ho v súčasnosti spravuje spoločnosť UNIPA, spol. s r. o. Vzhľadom 
k tomu, že sa nachádza v objekte športovej haly, ktorá patrí mestu Prievidza a fitnescentrum 
tiež patrí mestu Prievidza a rokovalo sa o tom, že fitnescentrum by  prevzala do správy od 
01. januára 2010 spoločnosť CITY ARENA. Ing. Radoslav Paulovič informoval, že takýto 
návrh bol predložený, a podotkol, že tak ako Hornonitrianske bane, a. s., aj spoločnosť CITY 
ARENA je len prevádzkovateľ športovej haly. Vlastníkom je stále mesto Prievidza a preto bol 
predložený aj ten návrh, aby v kontrolnom orgáne športovej haly boli zástupcovia mesta. 
Každú závažnú a väčšiu investíciu, resp. zmenu v rámci fungovania športovej haly chce 
spoločnosť konzultovať s mestom.  Tým, že spoločnosť CITY ARENA chce prevádzkovať 
športovú halu trochu lepšie a tak, aby bola prístupná pre verejnosť. To znamená, že 
posilňovňa resp. fitnescentrum je len jedna dielčia časť.  Ak dnes je prevádzkované 
spoločnosťou UNIPA, spol. s r. o., je pochopiteľné, nie že automaticky, ale počíta sa s tým, 
že po dohode, preberieme prevádzkovanie aj fitnescentra, a bude sa hľadať riešenie, ktoré 
budú následne odkonzultované so zástupcami mesta. Ing. Radoslav Paulovič, dodal, že  
dúfa, že všetky kroky, ktoré bude spoločnosť  podnikať, sa stretnú s pozitívnym ohlasom 
a prevádzkovanie športovej haly sa posunie dopredu. Fitnescentrum je súčasťou, wellness je 
súčasťou športovej haly a hľadajú a v najbližšej dobe sa predložia nejaké riešenia ako 
postupovať aj s týmito priestormi v rámci športovej haly. 
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Jozef Östereicher, zástupca FK Mesto Prievidza, informoval o činnosti klubu a príprave detí 
a mužov. Ďalej informoval, že spoločnosť Prosport oznámila, že zmluvy na reklamu vypršali 
v júni 2009.  Dozorná rada požiadala spoločnosť Prosport o zdokladovanie všetkých zmlúv 
a účtovníctva. Prosport tak však nevykonal a tak mu bola vypovedaná zmluva, následne sa 
začali hľadať noví reklamný sponzori.  
 
 
 

- k bodu 8 -  
Prijaté opatrenia na zmiernenie dopadov finančnej  

a hospodárskej krízy účinné od 1.9.2009 do 31.12.2009 
  
  Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že MF SR oznámilo, že vývoj podielovej 
dane bude voči rozpočtu mesta Prievidza znížený. Už na začiatku roka 2009 prijalo mesto 
Prievidza opatrenia na zníženie dopadu finančnej krízy, ale keďže sa vývoj podielovej dane 
nezmenil a predpokladá sa jej výpadok vo výške 63 mil. Sk, je potrebné prijať nové 
opatrenia. Následne Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, predložil návrh nových opatrení na 
odstránenie negatívneho dopadu krízy na rozpočet mesta, a to: 

1. Presun miezd na január – nepoužité finančné prostriedky vo fondoch 
2. Zníženie výdavkov na odbore vnútornej správy – odbor prijal opatrenia tákajúce sa 

obmedzenia nákupu drobného hmotného majetku, materiálu a softvéru 
3. Zníženie výdavkov na MsP  
4. Zníženie výdavkov na spoločnosť UNIPA, spol. s r. o. – zníženie nákladov na 

prevádzkovanie VO, ZŠ, FŠ a plaváreň a MĽP 
5. Odvoz a likvidácia komunálneho odpadu 
6. Presun výdavkov na SAD, a. s. do roku 2010 
7. Transfery do oblasti športu – zníženie o 50 % 
8. Zastavenie realizácie projektu – kruhová križovatka pri mliekarni 
9. Zníženie výdavkov na vysielanie v RTV 
10. Zníženie výdavkov na propagačné materiály 
11. Zníženie výkonov spoločnosti TEZAS, s. r. o. 
12. Zastavenie rekonštrukcie kanalizácií prostredníctvom Stredoslovenských vodární 
13. Zníženie výdavkov na obnovu chodníkov 
14. Redukcia počtu komisií, členov komisií a zníženie sadzieb za ich zasadania od 01. 

09. 2009 
15. Zníženie platu o odmeny PM, ZPM, HK od 01. 09. 2009 do 31. 12. 2009 
16. Redukcia zamestnancov v klientskom centre počas sobôt zo 4 na 2 
17. Zníženie úväzku v kumulovaných funkciách 
18. Zníženie nákladov na chod mestského úradu 

a) Dočasné krátenie týždenného pracovného času – v období od 01. 09. 2009 do 31. 
12. 2009 dochádza ku skráteniu ustanoveného pracovného času u vybraných profesií 
zamestnancov mesta z 37,5 h na 32 h týždenne, pričom pracovná doba na MsÚ 
v pondelok až štvrtok ostáva nezmenená a v piatok nebudú zamestnanci vykonávať 
žiadnu prácu. MsÚ bude v tento deň  a v sobotu zabezpečovať len tzv. krízový chod 
na vybraných pracovných pozíciách (18 zamestnancov).  
b) Uvoľnenie zamestnancov, ktorým vznikol nárok na poberanie starobného 
dôchodku s tým, že uvoľnené pozície budú obsadené inými zamestnancami úradu. 
U poberateľov predčasného starobného dôchodku sa znižuje úväzok na polovicu 

19. Zrušenie konzultačných zmlúv 
20. Zostatky finančných prostriedkov v komisiách a VVO sa odnímajú a presúvajú sa do 

rezervy primátora mesta 
21. Zníženie výdavkov KaSS 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, konštatoval, že po znížení všetkých týchto výdavkov sa 
v rozpočte mesta ušetrí približne 65 mil. Sk. 
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 Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, uviedla, že keď jej bola doručená pozvánka na 
rokovanie MsZ dňa 25. 08. 2009, zistila, že predmetom rokovania bude aj prijatie nových 
opatrení proti kríze a predpokladala, že bude poslancom distribuovaný aj materiál k tomuto 
bodu, aby sa k nemu mohli vyjadriť. Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického 
oddelenia, uviedla, že tento materiál bol neustále obmieňaný a jeho konečná verzia bola 
vytvorená tesne pred začatím rokovania, ale konečný zoznam opatrení bude poslancom 
distribuovaný prostredníctvom poslaneckých schránok.    
 MsZ uznesením č. 287/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie prijaté 
opatrenia na zmiernenie dopadov finančnej  a hospodárskej krízy. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
 

- k bodu 9 -  
Návrh na redukciu komisií MsZ a zmenu odmeňovania členov komisií s účinnosťou od 

1.9.2009 
 
  Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, nadviazal na predošlý bod a informoval 
o zredukovaní  komisii MsZ a zmenu odmeňovania členov komisií s účinnosťou od 01. 09. 
2009. Následne preložil návrhy na zrušenie stálych  komisií MsZ, ktoré boli zriadené 
uznesením č. 583/06 zo dňa 22.12. 2009 v počte 14 a  návrh na zvolenie nových 6 komisií 
a ich členov. Návrh na zrušenie dislokačnej komisie, rady pre osobitné záležitosti a návrh na 
zmenu zloženia bytovej rady. 
 MsZ uznesením č. 288/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zmenu uznesenia 
č. 583/06 a zvolilo zriadenie 6 nových komisií. 
Hlasovanie: 22 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
 MsZ uznesením č. 289/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, zrušilo s účinnosťou od 01. 
09. 2009 uznesenia MsZ, ktorými bolo schválené zloženie jednotlivých komisií a odvolalo 
všetkých členov komisií MsZ a zapisovateľky. 
Hlasovanie:25 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal  
 MsZ uznesením č. 290/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, zrušilo uznesenie, ktorým 
bola zriadená dislokačná komisia. 
Hlasovanie: 23 poslancov za 
 MsZ uznesením č. 291/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, zrušilo uznesenie, ktorým 
bola zvolená rada pre osobitné záležitosti. 
Hlasovanie: 22 poslancov za 
 MsZ uznesením č. 292/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zmenu zloženia 
členov Bytovej rady. 
Hlasovanie: 24 poslancov za  
 

- k bodu 10 -  
Zmena Internej smernice Poriadok odmeňovania IS - 01 – Príloha k § 19 a § 20   

Poriadku odmeňovania Odmeňovanie poslancov MsZ a ďalších občanov 
 
 V rámci tohto bodu rokovania predložil Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, návrh na 
zníženie odmien poslancov MsZ a ďalších občanov podľa poriadku odmeňovania a návrh na 
zrušenie uznesenia MsZ č. 308/05, ktorým sa každoročne uplatňuje inflácia vyhlásená 
Štatistickým úradom SR k termínu 01. 07. v odmeňovaní poslancov MsZ a ďalších občanov. 
 MsZ uznesením č. 293/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo odmeňovanie 
poslancov MsZ a ďalších občanov podľa Poriadku odmeňovania s účinnosťou od 01. 09. 
2009. 
Hlasovanie: 25 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
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- k bodu 11 -  
Informácia riaditeliek materských škôl o príprave školských vzdelávacích programov 

 
 Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva, uviedol, že povinnosť vypracovať 
školské programy vyplynula z nového školského zákona č. 245/2008 o výchove 
a vzdelávaní, ktorý nadobudol účinnosť 01. 09. 2008. Školské vzdelávacie programy sa 
stávajú od nového školského roka 2009/2010 základným dokumentom každej MŠ, ktorá je 
zaradená do sústavy škôl a školských zariadení. Podľa nich sa bude uskutočňovať výchova 
a vzdelávanie v MŠ. 
 Následne 11 riaditeliek MŠ informovalo o konkrétnych školských vzdelávacích 
programoch za pomoci počítačovej prezentácie. 
 MsZ uznesením č. 294/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie informáciu 
riaditeliek MŠ o príprave školských vzdelávacích programov. 
Hlasovanie: 22 poslancov za 
 
 

- k bodu 12 -  
Návrh na zrušenie konania príležitostného trhu – Prievidzský jarmok 2009 

     Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval, že podľa zákona č. 178/1998 Z. z. 
o podmienkach predaja výrobkov a poskytovania služieb na trhových miestach v znení 
neskorších predpisov, obec upraví všeobecne záväzným nariadením predaj výrobkov na 
trhových miestach, v tom najmä určí druh, obdobie konania a rozsah príležitostných trhov, 
trhové dni, predajný a prevádzkový čas. Vo VZN č. 94/2006 je v § 5 Príležitostné trhy pod 
písm. e) zakotvené konanie Prievidzského jarmoku, a to vždy v 2. septembrovom týždni od 
piatku do nedele v priestoroch Ul. M. R. Štefánika, Nám. J. C. Hronského a časti Ulice 
Björnsona. 

Z dôvodu vyhlásenia smútku za obete banského nešťastia, ktoré sa stalo v meste 
 Handlová dňa 10. 08. 2009, pri ktorom zahynuli aj traja obyvatelia mesta Prievidza, nie je 
vhodné, aby sa Prievidzsky jarmok konal, nakoľko je v širokej verejnosti spájaný s oslavou 
dňa baníkov a vnímaný ako banícky jarmok. Konanie jarmoku je schválené Mestským 
zastupiteľstvom vo VZN č. 94/2006, konanie jarmoku resp. jeho zrušenie nemôže vykonať 
primátor mesta bez splnomocnenia MsZ. Pre krátkosť času však nie je možné predložiť na 
schválenie doplnok k VZN č. 94/2006, pretože návrh VZN jednak podlieha prerokovaniu vo 
všetkých komisiách MsZ a jednak preto, že pred rokovaním MsZ musí byť návrh VZN 
najmenej 15 dní  zverejnený na úradných tabuliach mesta a internete, aby sa obyvatelia 
mohli k nemu vyjadriť, prípadne podať pripomienky.  

Na základe uvedeného navrhol primátor mesta, aby Mestské zastupiteľstvo svojím 
uznesením, ktoré bude schválené tak ako VZN trojpätinovou väčšinou prítomných 
poslancov, ustanovilo, že Prievidzský jarmok sa v roku 2009 z dôvodu smútku za obeťami 
banského nešťastia nebude konať. Zároveň uložil prednostovi MsÚ vypracovať návrh 
doplnku k VZN č. 94/2006, v ktorom bude upravená právomoc primátora mesta, v prípade 
okolností hodných osobitného zreteľa, pružne rozhodnúť o usporiadaní resp. konaní 
príležitostných trhov. 
 MsZ uznesením č. 295/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo, že z dôvodu 
smútku za obeťami banského nešťastia v bani Handlová sa v roku 2009 nebude konať 
Prievidzský jarmok 2009. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
 

 - k bodu 13 -  
Žiadosti o zriadenie vecných bremien a majetkoprávne vyporiadanie 

 
 JUDr. Eva Bogdanová, právnička MsÚ, predložila 1 žiadosť o zriadenie vecného 
bremena a 1 žiadosť o majetkovoprávne vyporiadanie, a to: 
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Žiadosť Sašu Dragaša, Clementisa 33/3, Prievidza, o zriadenie vecného bremena s právom 
uloženia inžinierskych sietí – plynovej, vodovodnej a elektrickej prípojky v rozsahu podľa 
zamerania geometrickým plánom cez nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza parc. č. 7066/1 a parc. 
č. 7066/2, ktoré sú vo vlastníctve mesta Prievidza, k pozemku a rodinnému domu na parc. č. 
7066/37. 

MsZ uznesením č. 296/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zriadenie vecného 
bremena s právom uloženia inžinierskych sietí s tým, že inžinierske siete budú prechádzať 
po okraji pozemkov, ktoré sú vo vlastníctve mesta Prievidza. 
Hlasovanie: 24 poslancov za 
 
Návrh na spôsob riešenia majetkovoprávneho vyporiadania nehnuteľností v k. ú. Prievidza 
parc. č. 5036/20 vo výmere 100 m2 a EKN parc. č. 1863 vo výmere 3489 m2 so Štefanom 
Hrubým. 

MsZ uznesením č. 297/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo majetkoprávne 
vyporiadanie nehnuteľností v k. ú. Prievidza  parc. č. 5036/20 vo výmere 100 m2 a EKN parc. 
č. 1863 vo výmere 3489 m2 so Štefanom Hrubým a to prevodom pozemku parc. č. 5036/20 
vo výmere 100 m2 za cenu 100 €/m2, t.j. za 10 000 € (301 260,- Sk) do vlastníctva mesta 
Prievidza a vyplatením sumy 1 €/m2, t.j. 3 108 € (93 632,- Sk) za rozdiel 3108 m2  vo výmere 
EKN parc. č. 1863, ktorá ostáva vo vlastníctve mesta Prievidza. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
 

- k bodu 14 -  
Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku 

 
 JUDr. Eva Bogdanová, právnička MsÚ, predložila aj žiadosť Františka Kuruca, bytom 
Prievidza, Ul. energetikov č. 42/10,  o kúpu časti  pozemku  v k. ú. Prievidza,  z  parc. č. 
5392  vo výmere približne 550 m2, za účelom výstavby 15 garáži. Žiadateľ by si ponechal 2 
garáže na súkromné účely a ostatné by ponúkol vlastníkom susedného bytového domu.  

MsZ uznesením č. 298/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo predaj časti 
pozemku v k. ú. Prievidza. 
Hlasovanie: 25 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal 

 
 

- k bodu 15 -  
Rôzne 

 
Bod č. 1 - Odovzdanie certifikátu neziskovej organizácii Spokojnosť  

centrum sociálnych služieb, o slovenskom rekorde 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval o obdržaní certifikátu o slovenskom 

rekorde ohľadom uskutočnenej akcie „Ten motýľ je Váš“ – mozaika z farebného štrku v tvare 
motýľa, ktorý je na Námestí slobody. Následne na rokovaní privítal Moniku Dessuet, 
štatutárnu zástupkyňu neziskovej organizácie Spokojnosť, a odovzdal jej certifikát 
a poďakoval za prípravu projektu. 

MsZ uznesením č. 300/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie 
odovzdanie certifikátu. 
Hlasovanie: 24 poslancov za 
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Bod č. 2 - Podanie projektu „Rekonštrukcia pešej zóny“ 
 Mgr. Ivan Benca, referent pre oblasť školstva, šk. infraštruktúry a vzdelávania, 
uviedol, že pripravovaný projekt rieši úpravu priestoru pred piaristickým kostolom a pešej 
trasy vo vysokej estetickej kvalite pri splnení funkčných požiadaviek, ktoré sú naň kladené – 
bezkonfliktný pohyb peších, vytvorenie odpočinkových plôch, možnosť zoskupenia väčšieho 
počtu osôb a jednoduchá prevádzka a údržba. 
Nová dlažba a sadové úpravy sú situované pozdĺž ulice A. Hlinku, v projekte sú navrhované 
2 typy dlažby – kamenná pred kostolom a na pešej trase a betónová(zámková) na priľahlých 
chodníkoch a ceste na východnej strane riešeného územia ( Kláštorná ul.). Oporné múriky 
pri ceste a deliaci múr sú navrhnuté so skrytým osvetlením. Verejné osvetlenie rieši 
vonkajšie osvetlenie pešej zóny A. Hlinku, od kruhovej križovatky s Košovskou cestou (Ul. G. 
Švéniho) až po križovatku s Kláštornou ul. a Hviezdoslavovou ul. Tvoria ho lampy verejného 
osvetlenia a k iluminácii prispievajú lavičky, oporné a deliace múriky. Uvažuje sa aj 
s rezervou pre nasvietenie fasády kostola. Neoprávnené náklady na projekt vznikli tým, že 
Krajský pamiatkový úrad Trenčín, pracovisko Prievidza, na základe predloženej projektovej 
dokumentácie rozhodol, že je nevyhnutné vykonať záchranný archeologický výskum, ako 
opatrenie pri predpoklade ohrozenia archeologických nálezov. 
 MsZ uznesením č. 299/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo predloženie 
žiadosti o NFP, zabezpečenie realizácie projektu mestom po schválení žiadosti o NFP 
a kofinancovanie projektu. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 

MsZ uznesením č. 301/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo predloženie 
žiadosti o NFP, zabezpečenie realizácie projektu mestom po schválení žiadosti o NFP a 
financovanie neoprávnených nákladov na projekt z dôvodu vykonania archeologického 
výskumu v lokalite pešej zóny. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 

Bod č. 3 - Priebežná informácia z rokovaní odbornej komisie na posúdenie návrhu 
dostavby a budúceho využitia priestorov Regionálneho obchodného centra („Titanic“) 

Ing. Milan Dérer, zástupca primátora mesta, uviedol, že komisia na posúdenie 
dostavby a budúceho využitia priestorov ROC ,,TITANIC“ prerokovala na svojom zasadnutí 
návrh Zmluvy o budúcej zmluve o nájme nebytových  priestorov ROC ,,TITANIC“ 
a odporučila zapracovať do zmluvy niektoré svoje pripomienky. Ďalej dodal, že návrh zmluvy 
bude predmetom schvaľovania MsZ v mesiaci september 2009 po zapracovaní pripomienok. 

MsZ uznesením č. 302/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie priebežnú 
informáciu Ing. Milana Dérera, zástupcu primátora mesta, z rokovaní odbornej komisie na 
posúdenie návrhu dostavby a budúceho využitia priestorov Regionálneho obchodného 
centra („Titanic“). 
Hlasovanie: 24 poslancov za 
 

Bod č. 4 - Správa o čerpaní finančných prostriedkov športovými klubmi v Prievidzi  
za obdobie 1 – 7/2009 

Ing. Milana Dérera, zástupcu primátora mesta, informoval o vyúčtovaní šiestej tranže 
poskytnutých finančných prostriedkov športovému klubu FK Mesto Prievidza. 

MsZ uznesením č. 303/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo uvoľnenie ďalšej 
tranže finančných prostriedkov vo výške 9 500,00 € pre FK Mesto Prievidza na činnosť 
klubu. 
Hlasovanie: 25 poslancov za, 1 poslanec proti 
 

Bod č. 5 - Návrh na schválenie finančnej čiastky určenej pozostalým po obetiach 
tragédie v bani Handlová 

Ing. Milana Dérera, zástupcu primátora mesta, predložil poslanecký návrh na 
schválenie finančnej čiastky určenej pozostalým po obetiach banského nešťastia v bani 
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Handlová zo dňa 10. 08. 2009 a tiež požiadal prítomných poslancov, aby sa vzdali svojej 
odmeny za rokovanie MsZ a táto odmena by bola zaslaná na účet pre pozostalých. 
 MsZ uznesením č. 304/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo poskytnutie 
finančnej čiastky vo výške 10 000,00 € pre pozostalých po obetiach baníckeho nešťastia v 
bani Handlová zo dňa 10. 08. 2009. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
 

- k bodu 17 -  
Interpelácie  poslancov 

 
  Július Urík, poslanec MsZ, uviedol, že došlo k presťahovaniu oddelenia obchodu 
a služieb a spoločnosti SMMP, s. r. o., v rámci budovy Priemstavu a informoval sa, či by 
nebolo vhodné umiestniť do týchto priestorov aj odbor výstavby a spoločnosť UNIPA, s. r. o. 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, konštatoval, že v tejto budove je plánované v budúcnosti 
zriadenie sídla MsÚ, toho času sú však priestory Priemstavu zmluvne prenajaté. 
 
  Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, požiadala o opravu uznesenia MsZ č. 265/09 zo 
dňa 28. 07. 2009, v rámci ktorého predložila svoj poslanecký návrh na zmenu komisií, do 
ktorého bolo tiež omylom zapracované vzdanie sa poslaneckej odmeny za II. polrok 2009. 
Uznesenie bude opravené v rámci Vyhodnotenia uznesení na rokovaní MsZ dňa 27. 10. 
2009. 
 
 Ján Dobrovodský, poslanec MsZ informoval o vzdaní sa členstva a predsedníctva 
v dozornej rade MŠHK. 
  
 Vladimír Revický, poslanec MsZ, požiadal, aby bol opravený chodník na Duklianskej 
ul. pri novom markete Lidl. 
 
 Július Urík, poslanec MsZ, tiež poukázal, že sa obmedzilo kosenie na sídliskách, ale 
stále premáva zametací voz. Odporučil, aby sa to zmenilo a radšej sa kosilo ako zametalo 
a kropilo. Ján Chrenko, konateľ spoločnosti TEZAS, s. r. o., informoval, že došlo ku kráteniu 
financií v oboch týchto položkách a rokuje sa s odborom výstavby o prednosti týchto činností. 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, požiadal, aby VVO podali písomné stanoviská k tomu ako 
ďalej postupovať. 
  
 
 
  - k bodu 18 -   

Záver 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, v závere poďakoval všetkým prítomným poslancom 
a pracovníkom mestského úradu za prácu a celkový priebeh mestského zastupiteľstva 
a vyhlásil zasadnutie za ukončené. 
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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 25. 08. 2009 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
 
 
 
 

P r i p o m i e n k y   o v e r o v a t e ľ o v   z á p i s n i c e : 
 

 
 
 

 
 

 
 
 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
................................................                                .............................................      
    MUDr. Jozef Loja, CSc.                      MUDr. Marián Jakubis, MPH   
              overovateľ I.                                                                    overovateľ II. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
...............................................                                   ............................................ 
       Mgr. Ľudovít Fábry                                                                Ing. Ján Bodnár 
          prednosta MsÚ                                                                    primátor mesta  
 
 
 
 
Zapísala: Martina Boboková 
                referent pre servis MsR a MsZ 

    V Prievidzi 02. 09. 2009 
 

 



 16

 


